

NAYS—CONTRE

Abbott	Collenette	Messrs.—Messieurs		
Allmand	Comtois	Gauthier	Lee	Pearsall
Anderson	Condon	(Ottawa—Vanier)	Lefebvre	Pelletier
Andres	Corbin	Gendron	Lessard	Penner
(Lincoln)	Corriveau	Gillespie	Loiselle	Pinard
Appoloni (Mrs.)	Côté	Goodale	(Chambly)	Portelance
Béchar	Cullen	Guilbault	Loiselle	Prud'homme
Bégin (M ^{lle})	Cyr	Harquail	(Saint-Henri)	Railton
Blais	Danson	Herbert	Lumley	Roberts
Blaker	Daudlin	Holt (Mrs.)	MacDonald	Rompkey
Blouin	Demers	Horner	(Cardigan)	Rooney
Boulanger	De Bané	Jamieson	MacEachen	Roy
Breau	Dionne	Johnston	MacFarlane	(Timmins)
Buchanan	(Northumberland—	(Westmount)	MacGuigan	Roy
Bussièrès	Miramichi)	Joyal	Maine	(Laval)
Caccia	Douglas	Kaplan	Marceau	Sauvé (M ^{me})
Cafik	(Bruce—Grey)	Lachance	Marchand	Savard
Campagnolo (Mrs.)	Duclos	Lalonde	Martin	Stewart
Campbell (Miss)	Dupont	Lamontagne	Mclsaac	(Cochrane)
(South Western Nova)	Dupras	Landers	McRae	Stollery
Campbell	Ethier	Langlois	Milne	Tessier
(LaSalle—Émard—	Faulkner	Laniel	Nicholson (Miss)	Trudeau
Côte Saint-Paul)	Fleming	Lapointe	O'Connell	Trudel
Caron	Foster	Lavoie	Olivier	Watson
Chrétien	Francis	Leblanc	Ostiguy	Whelan
Clermont		(Laurier)	Ouellet	Yanakis
		LeBlanc	Parent	Young—114
		(Westmorland—Kent)		

And the House having proceeded to the deferred division on motion numbered 10 of Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 4 by striking out lines 2 to 5 at page 3 and substituting the following therefor:

“tions (2) and (4) do not apply to an insured person where the national rate of unemployment which applies to his occupation, as defined by Statistics Canada, is greater than four per cent.”

And on motion numbered 8 of Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 4 by striking out line 2 at page 3 and substituting the following therefor:

“tions (2) and (4) do not apply to an insured”.

And on motion numbered 9 of Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 4 by striking out lines 2 to 5 at page 3 and substituting the following therefor:

“tions (2) and (4) do not apply to an insured person where the regional rate of unemployment that applies to him is greater than four per cent.”

And the question being put on the motions, it was negatived on the following division:

(Division—Vote N° 23)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Benjamin
Blackburn
Faour

Knowles
(Winnipeg
North Centre)

Leggatt
Nystrom

Peters
Rae

Rodriguez
Symes—10

La Chambre aborde le vote différé sur la motion numéro 10 de M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 4, en retranchant les lignes 4 à 7, page 3, et en les remplaçant par ce qui suit:

«traire, les paragraphes (2) et (4) ne s'appliquent pas à un assuré si le taux régional de chômage qui est applicable à son emploi, selon la définition qu'en donne Statistique Canada, est supérieur à quatre pour cent».

Et sur la motion numéro 8 de M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 4, en retranchant la ligne 4, page 3, et en la remplaçant par ce qui suit:

«traire, les paragraphes (2) et (4) ne s'appliquent pas».

Et sur la motion numéro 9 de M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 4, en retranchant les lignes 2 à 7, page 3, et en les remplaçant par ce qui suit:

«traire, les paragraphes (2) et (4) ne s'appliquent pas à un assuré si le taux régional de chômage qui lui est applicable est supérieur à quatre pour cent».

Ces motions, mises aux voix, sont rejetées, par le vote suivant: